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Van de Voorzitter

In dit jaarverslag blikken we terug op weer een geslaagd
volleybalseizoen. Een jaar waarin we niet alleen sportieve
hoogtepunten beleefden, maar waarin Limes tevens zijn 20
jarig bestaan als vereniging vierde. Het jubileumjaar kende
een spetterende opening met een bezoek van de Pre-jeugd
Oranje selectie. De inspirerende clinic aan ruim 60
jeugdleden van Limes vormde, samen met de druk
bezochte zomertrainingen van de Limes Volleybal School,
de opmaat voor het sportieve succes dat we in het seizoen
2022-2023 zouden behalen. Die successen hebben we in
stijl gevierd tijdens ons schitterende eindfeest.

Als vereniging hebben we de afgelopen jaren flink
geïnvesteerd in het aantrekken en opleiden van goed
gekwalificeerde trainers. Het is de Technische commissie,
de Jeugdcommissie en de Recreantencommissie hierdoor
gelukt om het afgelopen seizoen voor (bijna) alle teams
een geschikte trainer/coach te vinden. Met de stijging van
het niveau van onze trainingen, komt echter ook een
stijging van onze kosten. Mede door de toegenomen
kosten voor zaalhuur, zijn we als bestuur van Limes voor
het eerst in jaren genoodzaakt om een verhoging van de
contributie voor te stellen zodat de financiële stabiliteit van
de vereniging ook op lange termijn gewaarborgd blijft.

Een ander vraagstuk, waar we dit jaar met een uitgebreide
groep over gediscussieerd hebben, is hoe we de
vereniging verder zouden kunnen professionaliseren.
Nevobo verstaat daarbij onder professionaliseren: het laten
uitvoeren van taken binnen de vereniging door een
betaalde kracht, ofwel een professional, middels een
werkgever-werknemer relatie. Dit zou een belangrijke stap
zijn naar een nog sterkere vereniging, door Nevobo ook
wel Superclub genoemd. We zijn uiteindelijk tot de
conclusie gekomen dat Limes wel degelijk een Superclub
is, alleen niet volgens de definitie van Nevobo.
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Als scheidend voorzitter van deze Superclub geef ik de
hamer met een gerust hart door aan een opvolger. We
staan er als vereniging goed voor met een stabiel
ledenaantal waarmee we tegelijkertijd tegen de grenzen
van de beschikbare zaalruimte aanlopen. Na een paar
vervelende corona jaren, die ook bestuurlijk om het nodige
kunst en vliegwerk vroegen, is op sportief vlak de weg
omhoog weer ingezet, wat de doorstroom van onze
talentvolle jeugd weer vergemakkelijkt. Financieel zijn we,
ondanks dat we de contributie moeten aanpassen aan een
nieuwe realiteit, nog steeds een gezonde vereniging.

Tot slot wil ik alle bestuurs- en commissieleden hartelijk
bedanken voor de fijne samenwerking. Zonder jullie
onvermoeibare inzet en toewijding zou Limes nooit de
vereniging zijn geworden die zeker het predikaat Superclub
verdient (ook zonder die sticker van Nevobo).

Gustaaf Knip
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Secretariaat

Het bestuur van Limes bestond in het seizoen 2022-2023
uit:

Voorzitter : Gustaaf Knip

Secretaris : Madelon Schmaal

Penningmeester : Han de Rijk

Afgevaardigde TC : Huub de Haas

Afgevaardigde JC : Hedy Warners

Afgevaardigde RC : Wisselende samenstelling

Het afgelopen jaar is het bestuur om de ± 6 weken
bijeengekomen.
Van deze bijeenkomsten is een verslag beschikbaar.

Voor het seizoen 2023-2024 is de volgende
bestuurssamenstelling voorzien:

Voorzitter : Vacant

Secretaris : Madelon Schmaal

Penningmeester : Han de Rijk (herkiesbaar)

Afgevaardigde TC : Huub de Haas

Afgevaardigde JC : Hedy Warners

Afgevaardigde RC : Vacant

De Voorzitter, Secretaris en Penningmeester vormden het
Dagelijks Bestuur dat tijdens Bestuursvergaderingen werd
bijgestaan door een afgevaardigde van de Technische
Commissie, de Jeugdcommissie en de Recreanten
Commissie.
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PR en Communicatie zaten in de portefeuille van de
secretaris, net als het Wedstrijdsecretariaat, de
Scheidsrechterszaken en het Thuisprogramma.

Sponsoring zat in de portefeuille van de Penningmeester,
samen met de Ledenadministratie, Kledingcommissie en
de Evenementencommissie.

We nemen afscheid van Gustaaf als voorzitter en dat doet
wel een beetje pijn. We hebben erg fijn samengewerkt,
maar gelukkig is hij nog steeds verbonden aan de
vereniging als speler en zullen we je in de zaal vast nog
geregeld zien!

Madelon Schmaal
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Ledenadministratie

Jeugd 01-08-22 instroom uitstroom doorstroom 31-07-23 %

Mini’s 55 13 -11 -18 39 -29%

Jongens 51 5 -5 -9 42 -18%

Meisjes 115 12 -15 -1 111 -3%

Totaal 221 30 -31 -28 192

Senioren 01-08-22 instroom uitstroom doorstroom 01-07-23 %

Heren 45 6 -4 -12 59 31%

Dames 94 11 -24 -16 97 3%

Totaal 139 17 -28 -28 156

Recr. 01-08-22 instroom uitstroom doorstroom 31-07-23 %

Heren 15 5 -1 0 19 27%

Dames 47 8 -3 0 52 11%

Mix 27 2 -8 0 21 -21%

Totaal 89 15 -12 0 92

Bianca van Veen
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Scheidsrechters coördinatie

De indeling van de basis scheidsrechters wordt gedaan
door de teamplanner, deze deelt de scheidsrechters uit zijn
team in op thuisschema voor de 3e en 4de klasse senioren
en ook jeugdwedstrijden. Afspraak hierbij is dat de
teamplanner niet de VS2 scheidsrechters uit zijn team
indeelt, de VS2 scheidsen worden na overleg door mij
ingedeeld. De thuisprogramma commissie (Wytze Hofman
en Monique de Brabander) deelt de teams in op de
verschillende taken.

Afgelopen seizoen heeft Wytze ook de VS2
scheidsrechters ingedeeld.

De mini-wedstrijden zijn dit seizoen gefloten door de
ouders van de mini’s, die hiervoor wel een spelregeluitleg
hebben gekregen. Sommige jeugdscheidsrechters hebben
ook mini’s gefloten.

Alle scheidsrechters, bedankt voor jullie inzet.

Zonder scheids geen wedstrijd.

Basis scheidsrechters.

Gelukkig hebben we een hoop leden bereid gevonden de
online spelregelcursus te doen, en dus een hoop
beginnende scheidsrechters binnen de vereniging, vooral
bij de jeugd.

In totaal hebben we nu rond de 150 basis scheidsen (vorig
jaar 148) Met ca 240 thuiswedstrijden waarvoor een basis
scheidsrechter nodig is kom dit op 2 wedstrijden per
scheidsrechter. Voor jeugdteams is wel van belang waar ze
in het thuisschema spelen ivm indeling van de scheidsen
van dat team. Als ze laat op de dag spelen tussen senioren
teams zullen de scheidsen van dat team weinig ingedeeld
worden omdat scheidsrechters uit jeugdteams niet worden
ingedeeld voor het fluiten van seniorenwedstrijden.

Wel een aandachtspunt is dat van de 150
basisscheidsrechters er maar 95 daadwerkelijk een
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wedstrijd gefloten hebben. Dit speelt vooral bij de jeugdige
scheidsen, oplossing hiervoor is deze scheidsen tijdens
hun training even te laten fluiten. Tijdens de 1ste echte
wedstrijd die hierna gefloten wordt is begeleiding
beschikbaar indien gewenst.

Minder dan 2 wedstrijden fluiten per scheidsrechter is niet
wenselijk, ivm ervaringsopbouw.

A en B jeugd dient zelf het spelregelbewijs te halen via
https://expertise.nevobo.nl/

V4 scheidsrechters.

Voor de 1ste en 2de klasse senioren, en topklasse A en B
jeugd, is een VS2 scheidsrechter nodig. Er zijn nu 10
dames met de VS2 licentie, 13 bij de heren. Was 9 om 11
seizoen bij aanvang seizoen 2021/2022. Dec 2022 is er
een opleidingsmiddag geweest voor nieuwe VS2
scheidsrechters van Limes. Extra VS2 scheidsrechters zou
wel handig zijn om de indeling wat makkelijker te maken.

Dus dames, heren natuurlijk ook welkom, meld je aan bij
mij. De VS2 cursus is een opleiding die in 1 praktijkavond
klaar is en voornamelijk bestaat uit actief fluiten en omgaan
met verschillende situaties tijdens een wedstrijd. Hierna
word je, in overleg, ingedeeld om 2de klasse dames
wedstrijden te fluiten. Met 25 VS2 scheidsrechters hoeft
ieder maar 3 wedstrijden te fluiten, afhankelijk van de
indeling in het thuisprogramma.

Teams met veel VS2 scheidsrechters krijgen, zover
mogelijk, minder wedstrijden te fluiten door een basis
scheidsrechter.

Regio scheidsrechters.

Er waren afgelopen seizoen 4 regioscheidsrechters binnen
Limes, W. Prins (alleen de 2de helft ivm een blessure ), B.
Kerpel, Nadieh Wieling en T. Schut.

Jeroen Oudshoorn en Han de Rijk zijn gestart met de
regioscheidsrechteropleiding.
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Door promotie van dames 2 en 3 moet Limes komend
seizoen 98 scheidsrechter punten te leveren. (1 gefloten
promotieklasse of 3de div. wedstrijd is 1 punt). Dit was 60
regioscheidspunten voor seizoen 2022/2023.

Ook heb ik een 3de externe scheidsrechter gevonden die
komend seizoen voor Limes gaat fluiten. Dit mede door de
extra vergoeding voor regioscheidsrechters die punten
leveren voor Limes. Komend seizoen worden er 46 punten
door de externe scheidsen geleverd.

Toine Jongerius start met de regio
scheidsrechtersopleiding, Wim Prins weet nog niet of hij
komend seizoen gaat fluiten.

Komend seizoen leveren we te weinig regioscheidsrechter
punten, dit komt door de tijdelijk verhoogde leveringsplicht.
Voor seizoen 2024-25 gaat het aantal te leveren punten
omlaag ivm kleinere poules bij de senioren.

Het blijft erg moeilijk scheidsrechters te vinden voor de
doordeweekse competitiewedstrijden, en bekerwedstrijden
bij de recreanten, ook door het tijdstip en de plaats waarop
deze wedstrijden gespeeld worden.

Een probleem is dat team planners soms op vrijdagavond
nog doorgeven dat er op de zaterdag hierna geen enkele
scheidsrechter in hun team de fluitbeurt kan doen,
waardoor het erg moeilijk is nog een invaller te vinden.

Gelukkig zijn alle wedstrijden wel doorgegaan, zij het soms
met een invaller op het laatste moment.

Ton Schut
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Wedstrijdsecretariaat

Het wedstrijdsecretariaat bestond dit seizoen uit Yvonne
van Wijk (tot eind 2022), Jasper van Leeuwen, Mariska
van Stijn en Bianca van Veen.

Het Thuisprogramma (schema van zaalwacht,
scheidsrechters en tellers) is afgelopen jaar verzorgd door 
Wytze Hofman en Monique de Brabander in samenwerking
met de scheidsrechterscoördinator Ton Schut en het
Wedstrijdsecretariaat. Door goed contact te houden met de
teamplanners, die de taken verdeelden binnen de eigen
teams, zijn er relatief weinig problemen geweest met de
uitvoering van het Thuisprogramma (tellers en
scheidsrechters). Vervanging van de verschillende taken
blijft de verantwoordelijkheid van het team zelf. Een
aandachtspunt is nog het op tijd aanwezig zijn en melden
bij de zaalwacht. Ook de internetverbinding is regelmatig
erg slecht geweest waardoor uitslagen, teaminvoer etc niet
gedaan kon worden. Het bewaren van de uitslagbriefjes,
vooraf invullen van je team en noteren van scheids en
tellers, blijft belangrijk.

Zaalbeheer
De coördinatie van de zaalhuur en het contact met de
gemeente was het afgelopen jaar in handen van Alm
Wiggers.

Wedstrijden
De wedstrijden vinden plaats op vrijdagavond in de
Marehal en zaterdag in de Paperclip. Dit jaar waren er
relatief veel wedstrijden verplaatst naar trainingsavonden
(meestal aangevraagd door tegenstanders, of door de
dubbele competitie.
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Jeugdcompetitie
De jeugdcompetitie bestaat uit een najaars- en een
voorjaarscompetitie. In het najaar waren er 16 A,B,C
jeugdteams en 6 CMV teams. De jeugdcompetitie werd
zoveel mogelijk in de ochtend gespeeld. 

Seniorencompetitie
De reguliere competitie ging van start met 14
seniorenteams (10 dames- en 4 herenteams). Er was 1
‘leeg’ damesteam met dubbele competitie; dames 5 (1e

klasse) met jeugdspeelsters uit MA1, MB1 en MC1.

Eindstand Jeugd seizoen 2022-2023

Team Klasse 1ste
helft

Stand Klasse 2de
helft

Stand

JA1 1ste klasse 6de 2de Kampioen 

MA1 Hoofdklasse 4de Hoofdklasse Kampioen

MA2 1ste klasse 5de 2de klasse 2de

MA3 2de klasse 5de 2de klasse 5de

MA4 2de klasse 6de Terug
getrokken 

JB1 1ste klasse Kampioen Hoofdklasse 6de

JB2 2de klasse 3de 2de klasse 4de

MB1 Hoofdklasse Kampioen Topklasse 2de

MB2 1ste klasse 3e Hoofdklasse 6de

MB3 2de klasse Kampioen 1ste klasse 5de

MB4 2de klasse 6de 3de klasse 5de

JC1 2de klasse Kampioen 1ste klasse 3de
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JC2 2de klasse 3de 2de klasse Kampioen 

MC1 Hoofdklasse 3de Topklasse 5de

MC2 1ste klasse 3de 1ste klasse 3de

MC3 2de klasse 5de 2de klasse 5de

MC4 2e klasse 4de 2de klasse 4de

MC5 2e klasse 4de 2de klasse 6de

N61 1e klasse 3de 1ste klasse 1ste (BM)

N62 x 2de klasse 1ste (BM)

N51 1e klasse 3de 1ste klasse 4de (BM)

N52 2e klasse 3de 2de klasse 3de

N53 2e klasse 5de 2de klasse 4de

N54 X 2de klasse 2de

N41 X 2de klasse

N42 X 2de klasse

BM = buiten mededinging 

Eindstand Senioren seizoen 2022-2023

Team Klasse Stand

DS 1 Derde divisie 8e

DS 2 Promotieklasse Kampioen

DS 3 1e klasse Kampioen
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DS 4 1e klasse 5e

DS 5 1e klasse 7e

DS 6 2e klasse 4e

DS 7 2e klasse 5e

DS 8 3e klasse 10e

DS 9 3e klasse 8e

DS 10 3e klasse 5e

HS 1 Derde divisie 5e

HS 2 2e klasse 6e

HS 3 2e klasse 4e

HS 4 3e klasse 5e

Bianca van Veen, Yvonne van Wijk,
Jasper van Leeuwen en Mariska
van Stijn
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Technische Commissie

In het seizoen 2022-2023 is de Technische Commissie
(TC) eindelijk uitgebreid met versterking. De commissie
bestaat nu uit Alm Wiggers-de Boer, Noa Ophof en Fleur
Versteeg die gezamenlijk de dameslijn onder handen
hebben genomen. Huub de Haas heeft versterking
gekregen van Toine Jongerius en zij doen samen nu de
herenlijn. Het is voor de nieuwkomers nog even aftasten
wat er allemaal bij komt kijken, maar dat komt vanzelf. Met
zijn vijven is de commissie weer op een gezonde bezetting,
waardoor we beter contact kunnen houden met de diverse
spelers, trainers en coaches.

In het seizoen 2022-2023 kwamen vier herenteams en tien
damesteams binnen Limes uit in de NeVoBo competitie.
Dames 5 was feitelijk een leeg team en werd ingevuld met
A- en B-jeugd, zodat zij meer wedstrijd uren kunnen
draaien en niet al te onbelangrijk ook al een beetje kunnen
proeven aan het senioren gevoel. Eerste klasse bij de
senioren is niet vergelijkbaar met eerste klasse jeugd. Een
enkele keer speelden de betreffende jeugd zelf en
zodoende moest het dames 5 team ingevuld worden met
senioren die zelf op 1e klasse niveau spelen.

Voor komend seizoen is er, naast de doorstroom van
meiden, ook een behoorlijk aantal jongens dat doorstroomt
naar de senioren. Hierdoor kunnen wij sinds lange tijd ook
weer een 5e herenteam organiseren. Daarnaast is de
langgekoesterde wens in vervulling gegaan dat heren 2
weer 1e klasse gaan spelen.

Verder hebben we komend seizoen voor het eerst in de
geschiedenis van Limes twee damesteams in de 3e divisie.
Een topprestatie die ook weer enkele uitdagingen met zich
meebrengt. We hebben ervoor gekozen om de eerste
teams aan te vullen met jeugdspeelsters, die toe zijn aan
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een nieuwe uitdaging. We zijn van mening dat we tot mooie
team samenstellingen zijn gekomen en zijn heel
nieuwsgierig hoe één en ander gaat uitpakken in het
nieuwe seizoen. Kunnen we de trap naar boven verder
uitbreiden?

Tevens zijn we erin geslaagd om vrijwel alle teams
wederom van een trainer/coach te voorzien. Helaas geldt
dit nog niet voor alle teams, maar met het aantrekken van
enkele enthousiastelingen van buitenaf, hebben we het
niveau op peil kunnen houden.

Speelniveaus voor komend seizoen:

Dames 1 speelt 3e divisie
Dames 2 speelt 3e divisie
Dames 3 speelt promotieklasse
Dames 4 speelt 1e klasse
Dames 5 speelt 1e klasse
Dames 6 speelt 2e klasse
Dames 7 speelt 2e klasse
Dames 8 speelt 3e klasse
Dames 9 speelt 3e klasse

Heren 1 speelt 3e divisie
Heren 2 speelt 1e klasse
Heren 3 speelt 2e klasse
Heren 4 speelt 2e klasse
Heren 5 speelt 3e klasse

De technische commissie
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Jeugdcommissie

Voorwoord
Augustus 2022 hebben we weer het nieuwe seizoen
gestart en gelukkig dit deze keer ook helemaal kunnen
afmaken. We hebben weer veel mooie wedstrijden mogen
zien en veel teams zich ook goed zien ontwikkelen.

Competitie
De CMV-teams en ABC-jeugd spelen normaal gesproken
een halfjaarlijkse competitie. Teams kunnen in
december/januari promoveren of degraderen.
Alleen de nummers 1 en 2 uit de hoofdklasse promoveren
naar de Topklasse. Dit jaar is dat alleen de MC1 gelukt.
Bravo.

ABC Jeugd en competitie mini’s
Ook het afgelopen jaar hadden we bij de ABC meisjes
weer een groot aantal teams. Ook hadden we een mooi
aantal jongensteams. De aanwas bij de jongens blijft
achter, maar gelukkig mogen we af en toe toch weer een
nieuw lid
verwelkomen.

Toernooimini’s
Ook dit jaar hadden we weer een enthousiaste groep
toernooimini’s. Toernooimini’s zijn de allerjongste leden van
de vereniging die nog geen competitie spelen, maar wel
eens in de maand meedoen aan een CMV toernooi (Cool
Moves Volleybal).

21e Limes Cool Moves Volleybaltoernooi
Gelukkig hebben de toernooimini’s dit jaar weer een aantal
toernooien kunnen spelen, waaronder het 21e Limes Cool
Moves Volleybaltoernooi. Dit was weer een gezellige
succesvolle dag met mooie wedstrijden. De
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jeugdcommissie dankt alle vrijwilligers voor deze mooie
dag.

NOJK
Het NOJK heeft afgelopen jaar ook weer plaatsgevonden.
Verschillende teams van Limes hebben hieraan
deelgenomen. De jongens C van Limes hebben dit jaar
geschiedenis geschreven, omdat zij als eerste Limes
jongensteam ooit de finale van het Nederlands Open
Jeugd Kampioenschappen Volleybal hebben bereikt.
Uiteindelijk zijn zij als 5 e van Nederland geëindigd. Super
gedaan!

Trainingen
Zeker vanwege het grote aantal teams was het weer een
hele uitdaging om voldoende trainers te vinden voor alle
jeugdteams. Door de groei van het aantal
jeugdteams hebben we steeds meer trainers nodig.
Uiteindelijk is het weer gelukt om alle jeugdteams van een
trainer te voorzien.

Samenstelling en taakverdeling jeugdcommissie
De jeugdcommissie bestond dit jaar uit Jeanette Tersteeg,
Mireille Relou, Hedy Warners, Jasper van Leeuwen, Krista
Eijsackers en Jaap Jan Noordzij. Ferry van der Bilt heeft na
jarenlang een actieve bijdrage te hebben geleverd aan de
jeugdcommissie, de commissie verlaten. Dank Ferry voor
de vele jaren. Ook Maarten Zwarter is gestopt bij de
jeugdcommissie, dank ook Maarten voor
jouw bijdrage. Gelukkig leveren beiden nog steeds een
actieve bijdrage aan de club door het geven van training
aan een van de jongensteams en het coachen
hiervan.

De jeugdcommissie komt eens per 6 weken bijeen,
waarvan per vergadering een actielijst wordt gemaakt.
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De jeugdcommissie is altijd op zoek naar nieuwe
commissieleden, dus lijkt het jou leuk, neem contact op met
een van ons.

Grote clubactie
In het najaar zijn er weer enthousiaste jeugdleden geweest
die loten hebben verkocht voor de Grote Clubactie. En het
resultaat mocht er zijn. Er is € 1368,98 opgehaald.

Limes volleybalschool
Ook dit jaar zijn er weer zomertrainingen georganiseerd
door de Limes Volleybal School. Een grote groep jongens
en meisjes heeft op deze manier lekker lang door kunnen
trainen. Ook de trainingen die op zondag worden
georganiseerd door de LVS zijn weer door veel
enthousiaste leden bijgewoond.

Vooruitblik
De JC kijkt alweer vooruit naar komend seizoen. We
starten dit jaar met 5 jongensteams, 12 meisjes-teams, 4
meisjesteams bij de mini’s en 1 N5 jongensteam. Ook
starten we bij de mini’s met een aantal nieuwe
proeftrainers.

Wederom een hele puzzel voor de commissie die de
indeling heeft gemaakt en zoveel als mogelijk rekening
heeft gehouden met ieders wensen. Ook het plannen van
de trainingen en het vinden van trainers was weer een
mooie uitdaging dit jaar.

De Jeugdcommissie
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Recreantencommissie

Rob Schoenaker is met ingang van dit seizoen dit RC
komen versterken met als doel de blik op de mix. Samen
met Bianca en Raf was dit te doen, maar vooral vanuit de
dames zou aanvulling wenselijk zijn, vanwege de omvang
van deze groep.

Heren Recreanten
We zijn het seizoen gestart met 3 herenteams.
Heren R1 A-Poule
Heren R2 B-Poule
Heren R2 is kampioen geworden en gaat het komend
seizoen proberen zich te handhaven in de A-poule.

Dames Recreanten
Bij de dames recreanten zijn we gestart met 5 teams
Dames R1 A-Poule
Dames R2 A-Poule
Dames R3 B-Poule
Dames R4 D-Poule
Dames R5 D-Poule
Helaas heeft DR2 zich net niet kunnen handhaven in de
A-poule (het scheelde maar een paar puntjes😢) waardoor
zij volgend seizoen in de B-poule spelen

Mix Recreanten
Dit seizoen hebben er 3 mix teams meegedaan aan de
competitie
MIX 1 A-Poule
MIX 2 A-Poule
MIX 3 B-Poule
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In de loop van het seizoen zijn er met name bij de dames
veel nieuwe recreanten bijgekomen, dit vergde de nodige
aandacht en gaf soms problemen bij de lagere teams.
Gelukkig hadden we dit seizoen bij de dames de
beschikking over 3 trainers waardoor dit wat makkelijker op
te vangen was.

In december hebben we als recreantencommissie het
jaarlijkse Oliebollentoernooi georganiseerd. Hier waren 12
teams aanwezig. Het damesteam We Block en het
herenteam Limes HR12 gingen ervandoor met de eer.

Op 1 juni vond het onderlinge Limes recreantentoernooi
plaats. Met dit keer geen vaste teams, maar een echte
round robin waarbij alle 36 spelers iedere wedstrijd andere
teamgenoten hadden. Deze methode viel goed in de
smaak en zal vanwege dit succes volgend seizoen
waarschijnlijk weer in deze vorm georganiseerd worden.
Na afloop was er nog een gezellige 3e helft met een hapje
en een drankje.

De Recreantencommissie
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PR & Sponsoring

PR & Sponsoring activiteiten zijn ondergebracht in de
bestuurlijke portefeuilles van respectievelijk de Secretaris
en de Penningmeester.

PR & Communicatie

De communicatie verliep hoofdzakelijk via de website van
Limes, via de mail- en Whatsapp-groepen en via de sociale
media kanalen Facebook en Instagram. Het Instagram
account van Limes was het afgelopen seizoen in beheer bij
Joya Blijleven die in een herkenbare stijl en met grote
regelmaat berichten plaatste. Ook zijn er met enige
regelmaat artikelen voor VARnws ingestuurd en plaatste
DUIC een interview met de voorzitter van Limes.

Sponsoring

Limes heeft het afgelopen seizoen helaas geen nieuwe
sponsors kunnen aantrekken. We zijn binnen Limes
namelijk nog steeds op zoek naar vrijwilligers die de
sponsoring van onze activiteiten meer leven willen
inblazen.

Limes Amici

Met de introductie van Limes Amici kunnen vanaf nu
individuen als ‘vriend van Limes’ de vereniging een
financieel steuntje in de rug geven. In korte tijd bestond de
vriendengroep van Limes uit ruim 30 vrienden, die allemaal
een Craft inspeelshirt met het speciale jubileum logo van
Limes cadeau hebben gekregen en een eervolle
vermelding op de website van Limes.

Gustaaf Knip
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